
Sedinca Consiliului Local Lupac
vineri, 06 septembrie 2013


{xtypo_quote}Pe 27 martie, anul curent, ale_ii comunei Lupac s-au întrunit în sala de _edince 
a corpului doi al Prim�riei, pentru a da curs invitaciei primarului _i pentru a rezolva 
problemele ap�rute în decursul acestei luni.
{/xtypo_quote}



      
De aceast� dat� toci cei 11 consilieri ai comunei au fost prezenci la dezbateri. Datorit� faptului c� a expirat mandatul de trei
luni a pre_edintelui de _edinc� Covaci Gheorghe, în debutul _edincei s-a procedat la propunerea _i alegerea noului
pre_edinte. S-a decis în unanimitate ca pentru urm�toarele trei luni, acesta s� fie consilierul Duma Cr�ciun. De asemenea,
tot la început _i tot în unanimitate s-a aprobat _i procesul verbal al _edincei anterioare. 



     În ediciile din lunile octombrie _i noiembrie din 2012 a ziarului 
nostru am scris pe larg despre amploarea dezbaterilor privind cererea 
doamnei Diana Andre_oiu de închiriere a terenului pentru p�_unat în 
suprafac� de 800 de hectare, aflat în extravilanul comunei Lupac. Diana 
Andre_oiu este fiica omului de afaceri hunedorean Andre_oi Dumitru, 
pre_edintele Asociaciei Cresc�torilor de Ovine din judecul Hunedoara. 
Acele dezbateri s-au solucionat pozitiv într-un final, urmând ca, dup� 
semnarea actelor, beneficiarul s� curece aceste izlazuri _i s� pl�teasc�
Prim�riei Lupac contravaloarea chiriei. De la Institucia Prefectului a 
sosit, îns�, o adres� prin care se solicit� revocarea tuturor 
hot�rârilor consiliilor locale prin care se concesionez� izlazurile 
c�tre persoane fizice, deoarece acestea contravin prevederilor legii 
nr.214/2011. 



     A_adar, izlazurile vor putea fi scoase la licitacie numai în baza 
cererilor organizaciilor _i asociaciilor locale ale cresc�torilor de 
animale, legal constituite.



     Printre concesionarii p�_unilor din extravilanul comunei Lupac a 
existat, totu_i, _i o organizacie legal constituit�, care beneficiaz� în
continuare de terenul concesionat. Este vorba despre cooperativa &bdquo;Zece 
brace din Rafnic&ldquo;, c�reia i s-a diminuat, îns�, la cerere suprafaca 
concesionat� de la 150 ha la 70 ha, Consiliul Local Lupac stabilindu-i 
totodat� _i nivelul redevencei c�tre prim�rie de 15% din valoarea 
subvenciei pe care aceast� cooperativ� o va încasa de la APIA.



     Au mai fost puse în discucie _i aprobate în unanimitate de voturi 
proiectele de hot�râre privind aprobarea înscrierii în Cartea Funciar� a
terenului de fotbal din localitatea Clocotici, precum _i a lotului 
zootehnic din localitatea Lupac.
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     Atraccia principal� a _edincei din martie a fost, îns�, proiectul de 
hot�râre privind  aprobarea bugetului local al comunei Lupac pe anul 
2013. Doamna contabil� Maria Lacchici a fost invitat� s� explice 
domnilor consilieri modul în care vor se vor împ�rcii banii comunei pe 
acest an. La cheltuieli, dintre cele mai importante capitole mencion�m: 
întrecinerea _colilor (81.310 lei); cultur� (30 mii lei investicii 
pentru sport _i 57.600 lei pentru C�minul cultural din Rafnic); locuince
_i servicii (50 mii lei reprezentând plata facturilor de energie 
electric� din cele patru sate ale comunei, 5 mii lei pentru situaciile 
de urgenc�, 90 mii lei pentru înlocuirea cevilor pentru alimentarea cu 
ap� din localitatea Lupac, 70 mii lei pentru plata PUG-ului); proteccia 
mediului (cheltuieli materiale în sum� de 150 mii lei); transporturi 
(pentru plombarea drumurilor, refacerea unor trotuare, desz�pezire s-au 
alocat 80. mii lei, iar pentru continuarea asfalt�rii str�zilor din 
Lupac, Rafnic _i Vodnic s-au alocat peste 58 mii lei).


     În leg�tur� cu apa din localitatea Lupac, primarul comunei Marian 
Vlasici a mencionat c� în urm�torii 3 ani sper� s� finalizeze de 
schimbat toat� receaua de ap� de aici, dup� care apa s� se contorizeze 
pentru toci cet�cenii, iar cu banii adunaci se va întrecine receaua, 
banii din bugetul comunei nefiind suficienci.



     Pentru parcul din centrul Lupacului, care este în plin� construccie, 
primarul a informat consilierii c� s-a primit de la Ambasada Croaciei 
suma de 2000 de euro, iar din ace_ti bani s-a f�cut gardul care 
împrejmuie_te acest parc în proporcie de 75%. Obligacia care revine 
Prim�riei este ca parcul s� aib� denumirea unei personalit�ci croate. De
asemenea, în parc se va face _i o troic� pentru eroii de nacionalitate 
croat� care au c�zut în cele dou� r�zboaie. Banii venici de la ambasad� 
au fost viraci în contul firmei care execut� lucrarea.


Daniel Lucacela
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